



Dear Valued Customer,

Please note that Prudential Asset Management (Singapore) Limited, part of Prudential's Asia asset management business, will change its name to Eastspring Investments (Singapore) Limited. This change will take place from 14 February 2012.

This will not result in a change to the investment objectives of any PruLink funds you hold, or the manner in which they are managed. There will only be a change in the name of the underlying fund manager, and/or underlying fund(s). No action is required on your part.

If you require more information about the rebranding, please visit www.eastspringinvestments.com.sg. Alternatively you may wish to contact your Prudential Financial Consultant or call our Prudential Customer hotline at 1800 333 0333.

Best regards,

Kevin Holmgren
Chief Executive Officer



亲爱的顾客,

保诚资产管理(新加坡)有限公司, 即保诚亚洲资产管理生意的一部分, 在此想通知您, 我们将于2012年2月14日改名为瀚亚投资(新加坡)有限公司。

这并不会改变您持有的任何普联基金的投资目标或管理方式。唯一的改变只在于标基金经理, 以及/或标基金名称的不同。您无需采取任何行动。

若您欲知更多有关全新品牌定位的讯息, 请浏览www.eastspringinvestments.com.sg。您也可联络您的保诚财务管理顾问或拨打我们的保诚客户热线1800 333 0333。

敬启

何凯文
行政总裁